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Onder de zestig franchisers van supermarktketen Golff groeit de onvrede. Dit komt doordat er onduidelijkheid
is over de toekomst van Golff. Beloften over de investering in de supermarktketen waren er genoeg de
afgelopen jaren. Maar volgens de ondernemers is er niet veel veranderd. 

Cees Vader, voorzitter van de Golff-gebruikersvereniging wordt er ongedurig van: “Golff is een heel mooie
formule, maar de directie laat enorme kansen liggen.” Volgens hem zijn er plannen om de twee Sligro-formules
Golff en EM-TÉ ineen te schuiven. Maar over het hoe en wat is verder niets duidelijk. 

Jacco Neve, een van de Golff-ondernemers, zegt dat het prijsniveau van Golff als de achilleshiel van de
formule wordt gezien. Zeker de oude supermarkten die wachten op een ombouw zijn erg duur voor hun
uitstraling. Volgens hem zou het ineen schuiven van Golff en EM-TÉ niet eens zo’n slecht idee zijn. “Of dat nu
uiteindelijk Golff heet of EM-TÉ, dat maakt niet uit.”
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